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Abstract (en)
[origin: WO8701583A1] An arrangement in a wheel chair comprising a back rest and a seat, said back rest being hinged to said seat in such a
manner that it may be folded down into a horizontal position flush with said seat. A plate shaped support (3) for the lower part of the legs is hinged to
said seat (2). At least said back rest (1) and seat (2), and preferably the support of the lower part of the legs as well, consist of or comprise conveyor
bells known per se having conveying direction (14) across the sitting direction of the chair.

Abstract (fr)
Agencement dans une chaise roulante comprenant un dossier et un siège, le dossier étant articulé sur le siège de manière à pouvoir être abattu
pour assumer une position horizontale de niveau avec le siège. Un support en forme de plaque (3) pour la partie inférieure des jambes est articulé
sur le siège (2). Au moins le dossier (1) et le siège (2), et de préférence également le support des parties inférieures des jambes, se composent de
ou comprennent des courroies transporteuses connues en soi et dont le sens de transport (14) est perpendiculaire au sens dans lequel on s'assied
sur la chaise roulante.
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